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شرایط عجیب فدراسیون سه گانه  
تسنیم: دوره چهار ساله ریاست مهدی گودرزی 
در فدراسیون ورزش سه گانه روز 22 اسفند 
1401 به پایان رسیده است. با این وجود و با 
گذشت نزدیک به یک ماه از آن روز، هنوز هیچ 
خبری از تعیین و تکلیف این فدراسیون و انتخاب 
سرپرست برای آن نیست. در این میان یک اتفاق 
عجیب تر رخ داده که آن، عدم تصویب اساسنامه 
به دلیل برگزار نشدن مجمع فوق العاده است. این 
همان کاری است که باید در دوره ریاست گودرزی 
انجام می شد، اما وی معتقد است که زمان مجمع 
باید از سوی وزارت ورزش مشخص می شد تا 
حداقل این اساسنامه به تصویب اعضای مجمع 
برسد. سوال اصلی هم این است که چرا وزارت 
ورزش در این خصوص ورود نکرده و کاری انجام 
نداده است. گودرزی در گفت وگو با تسنیم، اظهار 
داشت: شرایط فدراسیون ما خاص بوده است. از 
حیث زمان بندی هرچه لازم بوده را انجام دادیم، 
اما به دلایلی از جمله عدم مشخص شدن زمان 
مجمع فوق العاده از سوی وزارت ورزش، اساسنامه 
ما هنوز به تصویب اعضای مجمع نرسیده و حالا هم 
که دوره چهار ساله ریاستم به پایان رسیده است. 
گودرزی در پاسخ به این سوال که موضوع انتصاب 
سرپرست را از وزارت ورزش پیگیری کرده است یا 
خیر؟ گفت: پیگیری حق همه اعضای خانواده این 

رشته است تا تکلیف مشخص شود.

خارجازمستطیلسبز

ادامه اوضاع عجیب باشگاه استقلال 
باشگاه استقلال تا روز 11 فروردین فرصت 
داشت تا با پرداخت پول آندره آ استراماچونی 
مجوز باشگاهی را دریافت کرده و فرصت شرکت 
در لیگ قهرمانان را به دست بیاورد، اما این اتفاق 
رخ نداد. این اتفاق باعث ایجاد حواشی زیادی برای 
باشگاه استقلال شد، به طوری که علی فتح ا... زاده 
از مدیرعاملی این باشگاه کناره گیری کرد، اما 
هیأت مدیره از او خواست به کارش ادامه دهد. 
اگرچه مدیران استقلال نبود منابع مالی لازم 
برای پرداخت پول استراماچونی را بهانه حذف 
این تیم از آسیا می دانند، ولی پیگیری ها نشان 
می دهد مسئولان استقلال بیشتر مدارک لازم 
برای بارگذاری در سامانه صدور مجوز حرفه ای را 
تهیه نکرده اند. باشگاه ها تا 30 فروردین ماه فرصت 
دارند مدارک مربوط به زیرساخت حقوقی و مالی 

خود را بارگذاری کنند.

خبـــــر

برگزاری دیدارهای هفته بیست و پنجم لیگ برتر 

تقابل صدرنشین و پرشورها 

سالپنجم
شماره1522

آرمان ملی: هفته بیست و پنجم لیگ برتر 
امروز در حالی آغاز می شود که پرسپولیس به 
مصاف ملوان می رود این در حالی است که 
تقابل سپاهان و تراکتور حساس ترین دیدار 

هفته است. 
  دیدار حساس 

تیم های فوتبال سپاهان و تراکتور در 
چارچوب هفته بیست و پنجم لیگ برتر 
فوتبال روز جمعه در تبریز به مصاف یکدیگر 
خواهند رفت. این 2 تیم تاکنون 2۹ بار در 
لیگ برتر مقابل یکدیگر قرار گرفته اند که 14 
بار سپاهان به پیروزی رسیده، ۷ بار تراکتور 
برنده شده و ۸ دیدار با تساوی به پایان رسیده 
است. همچنین در تقابل های رو در رو ۷1 
گل به ثمر رسیده که 42 گل سهم سپاهان 
و 2۹ گل سهم تراکتور بوده است، پرگل ترین 
بازی دو تیم نیز به دیدار رفت همین فصل 
برمی گردد که طلایی پوشان با نتیجه 4 بر 2 
تراکتور را شکست دادند. در 14 جدال لیگ 
برتری دو تیم در تبریز نیز تاکنون ۵ پیروزی 
برای سپاهان، 4 برد برای تراکتور و ۵ تساوی 
برای دو تیم رقم خورده است و دیدار روز 
جمعه پانزدهمین تقابل آنها در تبریز خواهد 
بود. بازی تیم های سپاهان و تراکتور را حسن 
اکرمی به همراه حسن ظهیری، دانیال باشنده 
و حامد سیری قضاوت می کنند، سپاهان با ۵2 
امتیاز صدرنشین لیگ برتر است و تراکتور با 

3۹ امتیاز در رده پنجم قرار گرفته است.
  صحبت های سرپرست تراکتور 

اکبر ذوالمجدیان سرپرست تراکتور  در 
خصوص دیدار حساس با سپاهان در هفته 
بیست و پنجم رقابت های لیگ برتر فوتبال 
ایران اظهار داشت: تراکتور سال نو را با 
پیروزی پر گلی آغاز کرده و حداکثر تلاش 
خود را خواهد کرد تا در دیدارهای باقیمانده تا 
پایان فصل بتواند بهترین نتایج را داشته باشد. 
برتری ۵ بر یک در خانه نفت مسجدسلیمان 
انگیزه بازیکنان ما را بیشتر کرده تا در مصاف با 
تیم خوب و سازمان یافته سپاهان که در صدر 
جدول است بهترین بازی خود را انجام دهیم.  
وی ادامه داد: خوشبختانه در این بازی تمامی 
نفرات را به غیر از میلاد کُر که کمیته انضباطی 
در حکمی ناعادلانه او را محروم کرد در اختیار 
داریم و با تمام قوا بازی خواهیم کرد تا در بازی 

با سپاهان پیروز باشیم و هواداران خود را که 
در ورزشگاه و سراسر ایران چشم انتظار برد 
تراکتور هستند را خوشحال کنیم. ما امتیازات 
دو بازی خانگی را مقابل پرسپولیس و مس 
رفسنجان در عین شایستگی از دست دادیم و 
باید در مصاف با تیم آماده سپاهان برنده بازی 
شویم تا بتوانیم پاسخ حمایت هواداران که از 
دو شکست خانگی دلخور شدند را بدهیم. 
سپاهان نتایج خوبی در این فصل گرفته و به 
قهرمانی امید زیادی دارد اما دلیل نمی شود 
که تیم ما در این بازی برنده نشود. لازم است 
در مصاف با تیم خوب سپاهان که سرمربی 
با دانشی دارد برنده شویم چون می خواهیم 
در جدول جایگاه خوبی داشته باشیم و هنوز 
هم به کسب سهمیه لیگ قهرمانان آسای 
امیدوار هستیم. سرپرست تیم تراکتور با اشاره 

به محرومیت یکساله میلاد کُر عنوان کرد: 
همیشه قبل از بازی های مهم یکی از بازیکنان 
خوب ما را محروم می کنند و این بار قرعه به 
نام میلاد کُر افتاد.  ذوالمجدیان با اشاره به 
اینکه گل هفته قبل سپاهان مقابل صنعت 
نفت آبادان با قطعیت کارشناسان گل دانسته 
نشد، تصریح کرد: امیدوارم هر چه زودتر 
اجازه دهند VAR وارد مسابقات باشگاهی 
شود چون یک نیاز مبرم است و شک و شبهات 
زیادی به وجود می آید. این موضوع ناخواسته 

ما را نگران بازی با سپاهان می کند.
آمار پرسپولیس و ملوان 

در دیگر دیدار حساس این هفته تیم های 
پرسپولیس و ملوان به مصاف هم می روند. 
تیم های ملوان بندرانزلی و پرسپولیس در 
تاریخ لیگ برتر تاکنون 2۹ بار به مصاف 

یکدیگر رفته اند که در این بین پرسپولیس 
12 بار و ملوان هشت بار موفق به پیروزی 
شده است، ۹ دیدار نیز با نتیجه تساوی به 
پایان رسیده است. ۷1 گل طی دیدارهای دو 
تیم به ثمر رسیده است که سهم پرسپولیس 
3۹ گل و سهم ملوان 32 گل بوده است. در 
14 جدال دو تیم در تهران بر خلاف انتظار 
آمار نزدیک بوده است، پرسپولیس هفت بار 
و ملوان پنج بار موفق به پیروزی در این 14 
دیدار به میزبانی پرسپولیس شده اند و تنها دو 
دیدار با نتیجه تساوی به پایان رسیده است. 
پرسپولیس در سه رویارویی آخر مقابل ملوان 

در لیگ برتر به پیروزی رسیده است. 
  صحبت های دستیار یحیی 

اوسمار لوس ویرا، دستیار برزیلی یحیی 
از  پیش  خبری  نشست  در  گل محمدی، 
نزلی  در پاسخ به  بر ملوان بندرا مصاف برا
سوال خبرنگاری درباره هجمه رقبا علیه 
پرسپولیس عنوان کرد: من فارسی نمی دانم 
و به طبع نمی توانم سایت ها و فضای مجازی 
ایرانی و فارسی زبان را متوجه شوم. اخبار 
مختلف را می بینم و شنیده بودم. تنها چیزی 
که به آن اهمیت می دهم مسائل فنی و داخل 
زمین است. استقلال و پرسپولیس تیم های 
بزرگی هستند. باید بازی ها را به داخل زمین 
برد و نیازی به شرایط و حمایت خارج از 
زمین ندارند. سوال بعدی از مربی برزیلی 
پرسپولیس درباره دیدار برابر ملوان بود و او 
در این باره گفت: همیشه در مصاحبه هایم 
گفته ام که بازی ها سخت و نزدیک بهم هستند. 
از ملوان توقعاتی وجود دارد و می تواند بازی 
سختی باشد. بازیکنان خوبی در خط حمله 
دارند؛ مخصوصا در پست وینگر که سرزن 
هستند. مطمئنا در این بازی کار سختی 
خواهیم داشت. سوال مهم دیگر از دستیار 
یحیی گل محمدی درباره فاصله پرسپولیس 
با استقلال و سپاهان و شانس قهرمانی 
سرخپوشان بود. اوسمار در واکنش به این 
سوال عنوان کرد: هنوز شش بازی باقی مانده 
است. لیگ سختی است و بازی ها نزدیک است. 
این انتظار را داریم که سپاهان امتیاز از دست 
بدهد و نزدیک شویم. همان طور که در گذشته 
از سپاهان و استقلال جلو بودیم و دوباره این 

فاصله تغییر کرد.

   بازگشت 
مهدی شیری، مدافع فولاد به دلیل مصدومیت در 
آخرین بازی سال ۱۴۰۱ جدال با پیکان را از دست داده 
بود. مدافع با تجربه فولاد بعد از پشت سر گذاشتن 

مصدومیت، به تمرینات این تیم اضافه شده است.

          تجمع   
در پی مشکلات پیش آمده برای باشگاه استقلال 
و حذف این تیم از لیگ قهرمانان آسیا و همچنین 
افشای برخی واقعیت ها درباره مدیریت باشگاه، دیروز 
هواداران این تیم یک تجمع اعتراضی را برپا کردند.

           بی احترامی  
 جمال موسیالا، ستاره بایرن مونیخ، حاضر نشد پس 
از پایان بازی برابر فرایبورگ به مربی این تیم دست 
بدهد. کریستین استرایش، به سمت این بازیکن جوان 

رفت اما او حاضر نشد با مربی حریف دست بدهد.
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کوتاه
تسنیم: ورزشگاه آزادی به عنوان محل میزبانی پرسپولیس 
در آسیا با چند مشکل اساسی مواجه است که باید تا تاریخ 30 
فروردین ماه نسبت به رفع آنها اقدام شود.  بحث صدور مجوز 
حرفه ای دو باشگاه استقلال و پرسپولیس برای حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا در روزهای اخیر یکی از داغ ترین بحث های 
فوتبالی کشور بوده است. وضعیت بد مالی و بدهی های 
پرُشمار آبی  ها و قرمزها وضعیت بغرنجی را برای اخذ مجوز 
حرفه ای به وجود آورده است که در نهایت منجر به حذف 
استقلالی ها از آسیا شد، اما پرسپولیس ظاهراً وضعیت بهتری 
دارد. یکی از اصلی ترین مشکلات باشگاه پرسپولیس ایرادهای 
اساسی واردشده به ورزشگاه آزادی است که باید تا تاریخ 30 
فروردین  به طور کامل رفع شود. مشکل نور، عدم دریافت 
گواهی ایمنی، مشکل درهای خروج اضطراری و سکوهای 
ورزشگاه آزادی 4 ایراد اصلی و اساسی واردشده به ورزشگاه 
میزبان پرسپولیس است که باید هرچه زودتر نسبت به رفع آنها 
اقدام شود. مالکیت ورزشگاه آزادی به عهده باشگاه پرسپولیس 
نیست و سرخپوشان معتقدند این ایرادها را باید شرکت توسعه 
و نگهداری اماکن ورزشی که زیرمجموعه وزارت ورزش است 
برطرف کند و به همین دلیل نیز تاکنون اقدامی برای برطرف 
شدن آنها نشده است. پرسپولیسی ها در صورت برطرف نشدن 
ایرادهای ورزشگاه آزادی، استادیوم امام رضا)ع( مشهد را 

به عنوان میزبان به AFC معرفی خواهند کرد.

بیــنالمــلل
خبرنگاران آرژانتینی از پاسخ منفی ستاره این کشور به 
پیشنهاد مالی سنگین تیم سعودی خبر دادند. دو خبرنگار 
آرژانتینی گفته اند لیونل مسی به پیشنهاد تیم الهلال عربستان 
برای عقد قرارداد با این تیم، پاسخ منفی داده است. پیشنهاد 
سعودی ها به ستاره تیم پاری سن ژرمن دستمزد 400 میلیون 
یورویی در سال بوده است. »جرمن گروا« خبرنگار شبکه 
تلویزیونی tycsports نوشته با نه گفتن به پیشنهاد الهلال 
می خواهد در فوتبال اروپا بماند و این در حالی است که 
پیشنهاد پاری سن ژرمن به او با کاهش قرارداد همراه است، 
اما بارسلونا مشتاق به حضور دوباره مسی در نیوکمپ است. 
»فرناندو چیس« خبرگزاری اسپانیایی »افه« نیز نوشته است: 
مسی پیشنهاد 400 میلیون یورویی الهلال برای حضور در 
لیگ عربستان را رد کرده و قصد دارد حداقل یک فصل دیگر 
در بالاترین سطح به کار خود ادامه دهد. او در ادامه می نویسد: 
کاپیتان تیم قهرمان جهان در بین ماه های آوریل و می )این ماه 
و ماه آینده میلادی( درباره آینده خود تصمیم می گیرد. جدایی 
از پاری سن ژرمن نیز همراه با حفظ ارتباطات تجاری با مالکان 
قطری آن خواهد بود. مسی همچنین با وجود رد پیشنهاد 
الهلال، سفیر گردشگری عربستان باقی خواهد ماند. گفته 
شده مذاکرات مدیر برنامه های مسی 3۵ ساله با پاری سن ژرمن 
برای تمدید قرارداد به بن  بست رسیده و بارسلونا هم که با 
پیچیدگی های قانون بازی جوانمردانه مالی روبه رو است برای 
بازگرداندن کاپیتان سابق خود، باید دستمزد بازیکنان کنونی 

و همچنین مسی را شدیداً کاهش دهد.

دیدگـــــاه
خیانت در حق استقلال!  

علیحمودی
 کارشناس فوتبال 

  بعد از تعطیلی طولانی لیگ برتر، استقلال این هفته نتیجه 
خوبی گرفت و همچنان مدعی قهرمانی است. این پیروزی از 
لحاظ روحی و روانی روی بازیکنان تاثیر مثبتی گذاشت تا آنها 
در هفته های باقیمانده به بهترین شکل برای قهرمانی به مصاف 
حریفان شان بروند. هفته های زیادی است که استقلال تیمی 
یکدست شده و همچنان مسیر را برای قهرمانی مجدد طی 
می کند. استقلال هفته قبل توانست به رتبه دوم جدول رده بندی 
لیگ برتر صعود کند و در هفته های باقی مانده هم با تعلل 
سپاهان می تواند در صدر قرار گیرد. همین هفته نیز سپاهان در 
اصفهان و ورزشگاه خودش، مقابل صنعت نفت آبادان به زحمت 
به یک پیروزی شکننده با یک گل مشکوک به پیروزی رسید.  در 
فوتبال ایران فاصله زیادی بین تیم ها وجود ندارد و به طور حتم 
تیم های صدرجدولی کار سختی مقابل تیم های انتهای جدول 
دارند. سپاهان برابر صنعت نفت آبادان که در انتهای جدول قرار 
داشت، به سختی توانست در اصفهان به پیروزی  برسد. همیشه 
در بزرگترین لیگ های دنیا هم  این اتفاقات رخ می دهد که یک 
تیم قعرجدولی تیم صدرنشین را برای رسیدن به قهرمانی متوقف 
می کند. تیم های انتهای جدول تلاش می کنند تا سقوط نکنند 
و در هفته های باقی مانده با تمام قدرت به مصاف حریفان شان 
می روند. تیم های صنعت نفت، مسجدسلیمان، ملوان و مس 
کرمان برای ماندن می جنگند و به این راحتی امتیاز نخواهند داد.  
کشورهای اطراف ایران بازیکنان بزرگ وارد لیگ شان می کنند 
تا فوتبال شان پیشرفت کند ولی متاسفانه مسائل و مشکلاتی در 
فوتبال ایران وجود دارد که منجر به بستن شدن پنجره برخی از 
تیم ها و در نهایت حذف شدن استقلال با این همه هوادار از لیگ 
قهرمانان آسیا می شود. این موارد برای فوتبال ایران با این همه 
هوادار عاشق، بسیار دردآور است که ساده ترین کار ممکن را 
نمی توانند انجام بدهند و ضعف بزرگی برای ماست.  به خاطر 
سهل انگاری مدیران قبلی باشگاه، طلب استراماچونی که 3 
سال قبل در استقلال بوده، پرداخت نشده و حذف از آسیا باید 
طرفداران را ناراحت کند. مدیران زمانی که وارد باشگاه می شوند 
حرف شان این است که چه کسی فردا زنده است، مشکلات را 
به فردا، ماه و سال بعد موکول می کنند. طرفداران چه گناهی 
کرده اند که به تیم شان تعصب دارند، اما  عده ای فقط می خواهد 
هرطور شده به هر قیمتی مدیر باشگاه باشند.   در خصوص حذف 
استقلال از آسیا خیانت شده است. مطمئنا هر سالی که می گذرد 
بدهی ها روی هم انباشته می شود و می خواهند باشگاه استقلال 
را به نابودی بکشانند. مربیان، بازیکنان خارجی و داخلی با باشگاه 
استقلال قرارداد بسته اند و اگر طلب شان پرداخت نشود به طور 
حتم آنها هم شکایت می کنند. در ادامه و سال های بعد مدیران 
باشگاه استقلال چه کار خواهند کرد؟ اگر پول ساپینتو را هم 
ندهند همین فرد نیز فردا دنبال طلبش خواهد بود و او هم 
شکایت خواهد کرد. مدیران غیرفوتبالی تمام ایران را زیر سوال 

می برند و به فکر نابودی فوتبال ایران هستند.

کریم باقری درباره شرایط پرسپولیس، بازی 
با ملوان و...  صحبت کرد و پاسخگوی سوالات 

تسنیم  بود. 
 وضعیت تیم در آستانه بازی با ملوان 

چطور است؟
خدا را شکر تمرینات خوبی را پشت سر 
گذاشتیم و آماده بازی با ملوان هستیم. ملوان تیم 
جوانی است و قطعا آنها انگیزه دارند که خودشان 
را برابر پرسپولیس نشان دهند. ما بازی سختی 
داریم، ولی باید سه امتیاز را بگیریم که امیدوارم 

این اتفاق رخ بدهد.
 برای قهرمانی رقابت فشرده و نزدیکی با 
سپاهان و استقلال دارید، فکر می کنید پایان 
این ماجرا چه اتفاقاتی را برای پرسپولیس 

رقم بزند؟
تمام تلاش مان را به کار می گیریم تا در پایان 
فصل اتفاقات خوبی برای ما رخ دهد. شکست 
خانگی برابر سپاهان کار ما را سخت کرد، ولی 
شش بازی دیگر باقی مانده است که هر کدام اندازه 
یک فینال مهم هستند. باید دید بقیه تیم ها چه 
نتایجی می گیرند، ولی ما باید خوب امتیاز بگیریم 

و فرصتی برای اشتباه نداریم.
 چند هفته پیش شایعه جدایی یحیی 
گل محمدی از پرسپولیس و حضور اسکوچیچ 
در این تیم برای فصل بعد مطرح شد، در این 

زمینه چه صحبتی دارید؟
محیط فضای مجازی با واقعیت فرق دارد و 
معمولا وقتی به آخر فصل نزدیک می شویم این 
شایعات مطرح می شود. گل محمدی سرمربی 
پرسپولیس است و یک فصل دیگر هم با این تیم 
قرارداد دارد، این که در آینده چه اتفاقی رخ می دهد 
از حالا قابل پیش بینی نیست، ولی این را بگویم که 
ما در دو جام شانس قهرمانی داریم و تمرکزمان 

روی بازی های آینده است.
 در مورد حضور امیر قلعه نویی روی 

نیمکت تیم ملی چه صحبتی دارید؟
برای ما فرقی ندارد چه کسی سرمربی تیم ملی 
باشد، چون مهمترین موضوع حمایت از تیم ملی 
است، حالا که آقای قلعه نویی انتخاب شده است، 
همه باید از این مربی حمایت کنند تا تیم ملی 
نتیجه بگیرد، برای این مربی و بازیکنان تیم ملی 

آرزوی موفقیت دارم.
 بعد از برکناری اسکوچیچ، تیم ما با 
کی روش هم در جام جهانی نتایج خوبی 

نگرفت، نظرتان در این مورد چیست؟
من زیاد دوست ندارم در مورد گذشته صحبت 
کنم، ولی اگر در جام جهانی مربی ایرانی جای 
کی روش هدایت تیم ملی را به عهده داشت، اکثر 
کارشناسان و رسانه ها پدرش را در می آوردند و 
نابودش می کردند. بعد از جام جهانی هیچ کس 
بابت آن نتایج توضیحی نداد و رسانه ها هم در 
مورد عملکرد سرمربی تیم ملی واکنش خاصی 

نشان ندادند.
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هاشمی: شاید فدراسیون فوتبال نخواهد در بازی های آسیایی شرکت کند
مناف هاشــمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: شاید 
فدراســیون فوتبال اصلا قبول نداشته باشــد در بازی های 

آسیایی شرکت کند، در این شرایط چرا ثبت نام کنیم؟
  اولین جلسه 

 مناف هاشــمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک پس از پایان 
نشست هیئت اجرایی کمیته ملی المپیک در جمع خبرنگاران 
اظهار داشت: اولین جلســه هیئت اجرایی در سال 1402 با 
سه دستور جلسه برگزار شــد و شاخص اعتبارات برای کمک 
به فدراســیون های المپیکی، آســیایی و آنهایی که در آینده 
می توانند مدال آور باشند بررسی شد. تلاش هایی که در بحث 
بودجه انجام شد و باعث می شود بودجه نسبت به سال قبل بهتر 
شود. ما بازی های آسیایی هانگژو را در پیش داریم در سازمان 
برنامه و بودجه، بودجه تعیین شــد. در مجلس هنوز جداول 
نهایی نشــده و امیدوارم بودجه تعیین شده برای کمیته ملی 

المپیک با توجه به تورم ما را دچار مشکل نکند.
  بودجه فدراسیون ها  

وی در مورد میزان بودجه فدراسیون ها گفت: عدد مصوبی که 
سال قبل برای فدراسیون ها پیش بینی شده بود در سال جدید 
دو برابر به فدراسیون ها توزیع می شود. در جلسه امروز در مورد 
شاخص ها صحبت شد و به توافق رسیدیم تا یک هفته آینده 
ســه نفر در مرکز نظارت و با حضور خودم شاخص ها را نهایی 
و سهم فدراسیون ها در جلســه بعدی هیأت اجرایی مشخص 
شود تا تلاش های موردی فدراســیون ها ما را مجبور نکند در 
شرایط های پیش آمده ببینیم چقدر باید بدهیم و چقدر ندهیم.

  فدراسیون فوتبال 
دبیرکل کمیته ملی المپیک افزود: در مورد فوتبال صحبت 
شــد، هم رئیس کمیته و هم بنده، جامعــه المپیک، جامعه 
ورزش و  فوتبال دوستان انتظار دارند تا تیم امید در بازی های 
آسیایی و کسب ســهمیه المپیک موفق باشد. از پیشنهاد ما 
چند ماه گذشته و لازم اســت تصمیمات لازم در فدراسیون 
گرفته شود. با این سطح فوتبال که امروز داریم می توانیم در 
آسیا به جایگاه خوبی برسیم. از روز اول این دغدغه و درخواست 
ما بود و با وجود اینکه بعد از چند جلســه به توافق رسیدیم 

مشخص نیست به چه دلیلی انجام نشــده است. فدراسیون 
فوتبال باید پاسخگو باشد و آنها باید پاسخگوی افکار عمومی 
و اصحاب رسانه باشند. وی در پاسخ به این سوال که واکنش 
کمیته به عدم پاسخگویی فدراسیون فوتبال چیست، گفت: 
چه اقدامی می توان کرد؟ فوتبال با والیبال و کشــتی برای ما 
فرقی ندارد. کســی که در مجمع انتخاب می شود بر اساس 
اهداف و برنامه هایی که ارائه می دهد، انتخاب می شود. ما هم 
کنار فدراسیون ها هستیم و ما هم همین خواسته را داریم که 
پاسخی دریافت کنیم. رسانه ها باید این مطالبه عمومی مردم 
را از فدراسیون فوتبال بخواهند . شــاید اصلا قبول ندارند در 
بازی های آسیایی شــرکت کنند. در این شرایط چرا ثبت نام 
کنیم؟ آنها باید دلیلی داشته باشند. همه اعضای هیأت اجرایی 
به نمایندگی از همه فدراسیون ها این مطالبه را دارند. ما هم 
امیدواریم اگر نکته و مطلب دارند یا روی پیشــنهاد کمیته 
حرفی دارند، مکتوب اعلام کنند و جلسه بگذاریم و به جمع 
بندی برسیم. 6 ماه فرصت تمرین داشتند الان هم دیر نیست 
و ۵ ماه فرصت داریم. در باشگاه ها نوجوانان  و  نوجوانان خوبی 
داریم کــه می توانند کمک کنند. الان هم تکلیف ســرمربی 
مشخص شده و به آقای قلعه نویی هم تبریک می گویم. مطمئنا 

می توانیم به یک توافق خوبی برسیم.
  منابع فدراسیون ها 

دبیرکل کمیته ملی المپیک در پاسخ به این سوال که چرا  
جلسه فوق العاده تشکیل شــد، عنوان کرد: تشخیص رئیس 
است که هر زمان لازم بود، جلسه تشکیل دهد. آخرین فرصت 
ثبت نام برای کمیته شورای المپیک آسیا نزدیک بود و طبیعی 
بود اگر برای جلســه بعد صبر می کردیم فرصت کم بود. باید 
مشورت می کردیم و بعد با آسیا رایزنی می کردیم و قرار شد 
این جلسه امروز برگزار شود. وی افزود: به علاوه فروردین توزیع 
اعتبار داریم و هرچه شاخص ها زودتر مشخص شود، تکلیف 
پرداخت ها مشخص خواهد شــد. منابعی که فدراسیون ها از 
کمیته ملی المپیک می گیرند بزرگ  نیست چون منبع تامین 
اعتبار آنها ما نیستیم. فدراسیون ها از ۵ منبع پول می گیرند. 
بالاترین پول اعتبارات دولتی است که از طریق وزارت ورزش به 

همه فدراسیون ها توزیع می شود. مقداری کمک از فدراسیون 
جهانی و کمک بزرگی از برند رشــته و اسپانســر اســت که 
متناسب با رشته متفاوت اســت مثلا این منابع در فوتبال و 

والیبال و کشتی، تکواندو و وزنه برداری بیشتر است.
  بودجه امسال 

وی تصریح کرد: بودجه ما امسال ۵10 میلیارد تومان است 
که سال قبل 23۹ میلیارد بوده است و صددرصد رشد داشته 
اما این کافی نیست و از طریق مجلس نیز پیگیری می کنیم. 
در مورد ارز هم مکاتبه می کنیم که ارز 2۸۵00 تومانی بدهند 
که البته بعید است محقق شود. محاسبه ارزی بانک مرکزی بر 
اساس ارز 42 هزار تومانی است. چون اکثر اعزام ها ارزی است، 

نیازمند تامین ارز هستیم.
  کاروان ایران 

هاشمی در خصوص وضعیت فدراســیون های اعزامی به 
بازی های آسیایی گفت: بیش از 30 جلســه با فدراسیون ها 
داشتیم. قرار است کاروان کیفی اعزام شــود و با هزینه های 
ســنگین نمی توان مانند ســنوات قبل اعزام داشته باشیم. 
ثبت نام اولیه برای 30 رشــته در فروردین ماه انجام شده و 
تا خرداد فرصت داریم تا اصلاحــات را انجام دهیم و افزایش 
و کاهش داشته باشیم. بازدیدها و آنالیزها در مرکز نظارت در 
حال انجام است  آنها که باید افزایش یابد را افزایش می دهیم. 
برخی فدراسیون ها نتوانستند کمیته را قانع کنند. در حوزه 
البسه، تجهیزات، ثبت نام و جلســات با مسئولین برگزاری 
بازی ها و بازدیدهای میدانی کارها انجام شده و عقب نیستیم. 
در تلاشیم با همه سختی ها و مشــکلات ابتدا جایگاه ایران را 
در آسیا حفظ و سپس ارتقا دهیم. مرز کاروان ایران را حدود 
600 نفر ببینید. عدد دقیق نمی توانم عنوان کنم چون تغییر 

خواهد کرد.
  سرباز قهرمان 

وی در خصوص مشکلات اعزام سرباز قهرمانان گفت: هنوز 
ورود به این موضوع نداشــتیم اما اگر هر فدراسیونی مطرح 
کند، پیگیری می کنیم. البته این موضوع توسط وزارت ورزش 

پیگیری خواهد شد.

   برنامه 
دیدارهای این هفته از رقابت های لیگ برتر طبق برنامه زیر برگزار می شود:

پنجشنبه ۱۷ فروردین ماه ۱۴۰۲
مس رفسنجان - نفت مسجدسلیمان - ساعت 1۹ - ورزشگاه  شهدای مس رفسنجان

پرسپولیس - ملوان بندرانزلی - ساعت 1۹:30 - ورزشگاه آزادی تهران
صنعت نفت آبادان - مس کرمان - ساعت -1۹:30 ورزشگاه تختی آبادان

فولاد خوزستان - نساجی مازندران - ساعت 21:30 - ورزشگاه شهدای فولاد اهواز
جمعه ۱۸ فروردین ماه ۱۴۰۲

ذوب آهن اصفهان - گل گهر سیرجان - ساعت  -1۹:30 ورزشگاه فولادشهر اصفهان
هوادار تهران - پیکان تهران - ساعت 1۹:30 - ورزشگاه شهدای پاس قوامین تهران

آلومینیوم اراک - استقلال - ساعت -1۹:30 ورزشگاه  امام خمینی)ره( اراک
تراکتور تبریز - فولاد مبارکه سپاهان اصفهان - ساعت 21:30 - ورزشگاه  یادگار امام تبریز


